
Referat fra peismøtet i internasjonal komité 30. mai 2023 

Til stede: Willy, Hanne S., Hanne W. (ref.) 

1. Skal vi ha den tradisjonelle skauturen i år? I fjor skulle den vært på 

Speiderhuset i Hole, men ble avlyst pga. manglende påmelding. 

 

Vi sier nei. Vi foreslår en diskusjon om det sosiale i klubben. Tema på 

presidentens møte? 

 

2. Skal vi fortsette med vin til foredragsholderne? Noen klubber har nå gått 

over til at foredragsholderne i stedet får et bevis, et diplom, som viser at 

de har gitt 150 kroner til End Polio. Da gir Melinda og Bill Gates 300, slik 

at donasjonen blir 450 kroner. Skal vi også gå over til en slik ordning? 

 

Vi stemmer nei til vin. Vi ønsker å prøve diplom. Så evaluerer vi etter en 

periode. 

 

3. Program: 

Forslag til temaer og foredragsholdere. Guvernøren ønsker fokus på barn 

og unge, så fint om dere har forslag som går på dette. 

 

Forslag: Helsesykepleier som kan snakke om barn og unges psykiske 

helse i Ringerike og Hole. 

 

4. Bør vi delta med stand på Ringeriksdagen 02.09.23 i samarbeid med 

naboklubben? 

 

Ja, hvis naboklubben skal. Vi bør ha en brosjyre. 

 

5. Hva bør komiteen arbeide med  -  hva bør den ha fokus på det neste 

Rotaryåret? 

 

Internasjonal komité:  

- Odesa-klubben – kontakt jevnlig 

- Utveksling 

- Club Visioning (Hanne W. holder i dette) 

- Følge med på hva som skjer internasjonalt – conventions etc.  

- Vi avventer for øvrig forslag fra Parvis, ny leder.       



Når det gjelder kontakt med Odesa International rotary Club, så 

oppfordrer vi alle i vår komité til å følge klubben på FB. 

 

Første møte (digitalt) med Odesa 3. oktober? 

 

6. Oppdatering om Mia. Reiser hjem 2. juli. Jobber tre ettermiddager i uken 

hos Kirkens bymisjon. Hanne S. og Kjetil Kolstad skal ha infomøte om 

Rotarys utvekslingsordning på et par ungdomsskoler. Det er laget en 

brosjyre sammen med naboklubben. 

 

 

 

 

 

 


